
Veckans regelnöt v. 31 2024 

Ja eller Nej-frågan  
Är en bunkerkratta en del av din utrustning när du står och håller i den i väntan på 
att använda den?   
 

Spelare lyfter sin boll från fairway för att den inte ska knuffas till av 
robotgräsklippare  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Vilgot står bredvid sin boll som ligger på fairway och en robotgräsklippare närmar 
sig. När han inser att klipparen med största sannolikhet kommer att knuffa till 
bollen, lyfter han den för att förhindra detta. När klipparen har passerat lägger han 
tillbaka bollen och slår sitt slag.  
Vad gäller? 

A Vilgot får ingen plikt.  
B Vilgot får ingen plikt, om markören har godkänt förfarandet i förväg.  
C Vilgot får ett slags plikt, om han markerade bollen före lyftandet. Annars får han 

två slags plikt.  
D Vilgot får ett slags plikt, oavsett om han markerade bollen före lyftandet eller ej.  
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     



Veckans regelnöt v. 31 2024 – Facit 

Ja eller Nej-frågan  
Är en bunkerkratta en del av din utrustning när du står och håller i den i väntan på 
att använda den?   
Ja. Föremål som du håller i räknas som din utrustning. Definition  

Spelare lyfter sin boll från fairway för att den inte ska knuffas till av 
robotgräsklippare  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Vilgot står bredvid sin boll som ligger på fairway och en robotgräsklippare närmar 
sig. När han inser att klipparen med största sannolikhet kommer att knuffa till 
bollen, lyfter han den för att förhindra detta. När klipparen har passerat lägger han 
tillbaka bollen och slår sitt slag.  
Vad gäller? 

A Vilgot får ingen plikt.  
B Vilgot får ingen plikt, om markören har godkänt förfarandet i förväg.  
C Vilgot får ett slags plikt, om han markerade bollen före lyftandet. Annars får han 

två slags plikt.  
D Vilgot får ett slags plikt, oavsett om han markerade bollen före lyftandet eller ej.  
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

Om en boll i vila rubbas av något utomstående, t.ex. en robotgräsklippare, ska 
bollen återplaceras utan plikt och detta på en uppskattad punkt, om den 
ursprungliga punkten inte är känd. R 9.6 
Det finns ingen regel som tillåter Vilgots förfarande. Han får ett slags plikt för att 
han rubbar sin boll i vila, när detta inte är tillåtet. Att han inte markerar bollen före 
lyftandet ger ingen ytterligare plikt. R 9.4 
OBS! I den aktuella situationen skulle alltså Vilgot låtit klipparen köra över bollen 
och därefter återplacerat den utan plikt, om den rubbats.  

Svarsalternativ D  

 


